

Consolidated Gruenenfelder Saady
Holding Company

شركة اتحاد جروننفلدر سعدي القابضة

Annual Audit Committee Report
For the year ended 31 March 2026

تقرير لجنة المراجعة السنوي
للسنة المالية المنتهية في 31 مارس 2026

Report of the Audit Committee Submitted
to the Ordinary General Assembly For the
Financial Year Ended 31 March 2026

تقرير لجنة المراجعة المقدم إلى الجمعية العامة العادية
للمساهمين للسنة المالية المنتهية في 31 مارس 2026

Dear CGS Company Respected Shareholders:

السادة/ مساهمي شركة سي جي اس القابضة المحترمين،

The Audit Committee("the Committee") at Consolidated Gruenenfelder Saady Holding Company ("CGS") was formed under the resolution of Board of Directors dated 11 December 2024 for the tenure starting from 11 December 2024 to 08 December 2027. Below are the appointment details of the members of the Committee as of 31 March 2026;

شُكِّلَت لجنة المراجعة ("اللجنة") في شركة اتحاد جرونفلدر سعدي القابضة ("سي جي اس") بموجب قرار مجلس الإدارة الصادر بتاريخ 11 ديسمبر 2024، لمدة تبدأ من 11 ديسمبر 2024 وتنتهي في 08 ديسمبر 2027. وفيما يلي تفاصيل تعيين أعضاء اللجنة كما في 31 مارس 2026:

Name	Designation	Appointment Date	تاريخ التعيين	المسمى الوظيفي	الاسم
Mr. Fahad Saleh Ali Al-Hathloul	Chairman of the committee	11 December 2024	11 ديسمبر 2024	رئيس اللجنة	السيد/ فهد صالح علي الهذلول
Mr. Albert Peter Grünenfelder	Member of the committee			عضو اللجنة	السيد/ ألبرت بيتر غرونفلدر
Mr. Mohammed Noman Mohammed Habis	Member of the committee **	26 February 2025	26 فبراير 2025	عضو اللجنة **	السيد/ محمد نعمان محمد حابس

** Mr. Mohammed Noman Mohammed Habis joined the committee on 26 February 2025 in replacement of Mr. Seif Al- Shishakli.

** انضم السيد محمد نعمان محمد حابس إلى اللجنة في 26 فبراير 2025 ليحل محل السيد سيف الشيشكلي.

In accordance with the Corporate Governance Regulations issued by the Capital Market Authority, two of the members are Independent Committee Members and one is non-executive Board member. In compliance with guiding article 51 (c) of corporate governance regulations, Chairman of the Committee is an Independent board member.

وفقاً للوائح حوكمة الشركات الصادرة عن هيئة السوق المالية، يكون اثنين من أعضاء اللجنة من أعضاء مستقلين، فيما يشغل العضو الثالث منصب عضو مجلس إدارة غير تنفيذي. وبموجب المادة الإرشادية 51 (ج) من لوائح حوكمة الشركات، يكون رئيس اللجنة عضو مستقل في مجلس الإدارة.

The Committee operates under a written Charter approved by the General Assembly on 11 December 2024, which sets out its composition, authority, duties and reporting lines. The Committee has been assigned with oversight and control responsibilities within the Company, including, but not limited to, ensuring the independence and effectiveness of compliance, internal and external audit functions. It also reviews relevant reports and submits its recommendations, along with periodic updates on its activities, to the Board.

تعمل اللجنة بموجب ميثاق مكتوب أقرته الجمعية العامة في 11 ديسمبر 2024، يُحدد تشكيلها وصلاحياتها ومهامها وتسلسل رفع التقارير. وكلفت اللجنة بمسؤوليات الإشراف والرقابة داخل الشركة، بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، ضمان استقلالية وفعالية وظائف الامتثال والمراجعة الداخلية والمراجعة الخارجية. كما تقوم اللجنة بمراجعة التقارير ذات الصلة، وترفع توصياتها، مع تحديثات دورية عن أنشطتها، إلى مجلس الإدارة.

Consolidated Gruenenfelder Saady Holding Company
Annual Audit Committee Report
For the Year ended 31 March 2026

Audit committee held four meetings during the year ended 31 March 2026 and Attendance of members recorded as follows:

عقدت لجنة المراجعة أربعة اجتماعات خلال السنة المنتهية في 31 مارس 2026، وسُجل حضور الأعضاء على النحو التالي:

Name	Meeting Dates and Attendance				تواريخ الاجتماعات والحضور				الاسم
	07 July 2025	15 Sep 2025	10 Nov 2025	05 Feb 2026	5 فبراير 2026	10 نوفمبر 2025	15 سبتمبر 2025	7 يوليو 2025	
Mr. Fahad Saleh									السيد/ فهد
Ali Al-Hathloul	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	صالح علي الهذلول
Mr. Albert Peter									السيد/ ألبرت
Grünenfelder	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	بيتر غرونغفيلدر
Mr. Mohammed									السيد/ محمد
Noman	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	نعمان محمد
Mohammed Habis									حابس

The attendance rate for audit committee meetings during the year was 100%.

بلغت نسبة حضور اجتماعات لجنة المراجعة خلال السنة 100%.

Based on Article (88) of the corporate governance regulations issued by the Capital Market Authority, This is the Company's first Annual Audit Committee Report following its listing on the Saudi Exchange (Tadawul) on 09 December 2025. Accordingly, this report covers both the period during which the Company operated as a non-listed entity and the period following the listing.

واستنادًا إلى المادة (88) من لائحة حوكمة الشركات الصادرة عن هيئة السوق المالية، يُعد هذا أول تقرير سنوي للجنة المراجعة تصدره الشركة عقب إدراجها في السوق المالية السعودية (تداول) بتاريخ 9 ديسمبر 2025. وعليه، يغطي هذا التقرير الفترة التي عملت فيها الشركة كشركة غير مدرجة، والفترة اللاحقة لإدراجها في السوق المالية.

The Committee is pleased to submit its report containing important activities to the respected shareholders as follows:

ويسر اللجنة أن ترفع إلى السادة المساهمين الكرام تقريرها المتضمن أبرز أنشطتها، وذلك على النحو التالي:

Review of Financial Statements

مراجعة القوائم المالية

During the financial year 2025–26, the Committee reviewed CGS's financial statements, including external auditor opinion on the accounting policies, estimates, and judgments used by management. It evaluated whether these were appropriate and fairly reflecting the Company's financial position and performance, in line with its operations and applicable reporting standards.

خلال السنة المالية 2025–2026، قامت اللجنة بمراجعة القوائم المالية لشركة اتحاد جرونغفيلدر سعدي القابضة، بما في ذلك رأي مراجع الحسابات الخارجي بشأن السياسات المحاسبية والتقديرات والأحكام التي استخدمتها الإدارة. كما قُيِّمت مدى ملاءمة تلك السياسات والتقديرات والأحكام، وما إذا كانت تعكس بصورة عادلة المركز المالي للشركة وأدائها، بما يتوافق مع طبيعة عملياتها ومعايير إعداد التقارير المالية المطبقة.

The following financial statements were reviewed by the Committee, endorsed to the board for approval and disclosed within statutory timelines on Tadawul;

وقامت اللجنة بمراجعة القوائم المالية التالية، وأوصت مجلس الإدارة باعتمادها، وتم الإفصاح عنها في تداول ضمن المدد النظامية.

Consolidated Gruenenfelder Saady Holding Company
Annual Audit Committee Report
For the Year ended 31 March 2026

Financial Statements	Audit Committee Review	Announced on Tadawul	أعلن عنه في تداول	مراجعة لجنة المراجعة	القوائم المالية
For Year Ended 31 March 2025	07 July 2025 **			7 يوليو 2025 **	للسنة المنتهية في 31 مارس 2025
1 st Quarter ended 30 June 2025	15 September 2025 **	Not Applicable as company was not listed	غير منطبق، حيث لم تكن الشركة مدرجة.	15 سبتمبر 2025 **	الربع الأول المنتهي في 30 يونيو 2025
2 nd Quarter ended 30 September 2025	10 November 2025 **			10 نوفمبر 2025 **	الربع الثاني المنتهي في 30 سبتمبر 2025
3 rd Quarter ended 31 December 2025	05 February 2026	10 February 2026	١٠ فبراير ٢٠٢٦	5 فبراير 2026	الربع الثالث المنتهي في 31 ديسمبر 2025
For the year ended 31 March 2026	18 June 2026	23 June 2026	٢٣ يونيو ٢٠٢٦	18 يونيو 2026	للسنة المنتهية في 31 مارس 2026

** These Financial Statements related to period prior to listing of the company but were reviewed by the committee as per its mandate.

** تتعلق هذه القوائم المالية بالفترة السابقة لإدراج الشركة، إلا أنها خضعت لمراجعة اللجنة وفقاً لتفويضها.

External Auditor

The Committee held regular meetings with the external auditors and undertook the review of both interim and annual financial statements, along with the following activities:

- Reviewed the external auditor's plan to complete the annual and interim audits.
- Studied and discussed the notes contained in the report of the Company's external auditor and follow up on developments related to them via Internal Audit.
- Reviewed Management Letter Points from the external auditor for the financial year ended 31 March 2025 and followed up the progress via Internal Audit.
- Reviewed the proposal for appointing Ernst and Young as the external auditor for the financial year ending 31 March 2026 and Interim periods, assessed the firm's independence, professional competence and proposed audit fees, and recommended the appointment and remuneration to the Board for onward submission to the General Assembly. The committee also assessed the independence and objectivity of the External Auditor and confirmed that no circumstances came to the Committee's attention that would compromise such independence during the year.
- Held private sessions with the External Auditor without the presence of management, to ensure open, independent, and transparent communication.

مراجع الحسابات الخارجي

عقدت اللجنة اجتماعات دورية مع مراجع الحسابات الخارجي، وقامت بمراجعة كل من القوائم المالية الأولية والسنوية، بالإضافة إلى القيام بالأنشطة التالية:

- مراجعة خطة مراجع الحسابات الخارجي لاستكمال أعمال مراجعة القوائم المالية السنوية والمرحلية.
- دراسة ومناقشة الملاحظات الواردة في تقرير مراجع الحسابات الخارجي للشركة، ومتابعة المستجدات المتعلقة بها من خلال إدارة المراجعة الداخلية.
- مراجعة الملاحظات الواردة في خطاب الإدارة الصادر عن مراجع الحسابات الخارجي عن السنة المالية المنتهية في 31 مارس 2025، ومتابعة التقدم المحرز بشأنها من خلال إدارة المراجعة الداخلية.
- مراجعة مقترح تعيين إرنست ويونغ كمراجع حسابات خارجي للسنة المالية المنتهية في 31 مارس 2026 ولل فترات المرحلية، وتقييم استقلالية المكتب وكفاءته المهنية وأتعاب المراجعة المقترحة، والتوصية لمجلس الإدارة بتعيينه وتحديد أتعابه تمهيداً لعرضها على الجمعية العامة. كما قُيِّمت اللجنة استقلالية وموضوعية مراجع الحسابات الخارجي، وأكدت أنه لم يرد إلى علمها خلال السنة ما من شأنه التأثير على تلك الاستقلالية.
- عقد جلسات خاصة مع مراجع الحسابات الخارجي دون حضور الإدارة التنفيذية، بما يكفل التواصل المفتوح والمستقل والشفاف.

Internal Audit

The Committee oversaw the recruitment process for the Internal Audit Manager, who was appointed on 28 September 2025 to establish the in-house Internal Audit Function. The Internal Audit Manager reports functionally to the Audit Committee and administratively to the Chief Executive Officer, in line with Global Audit standards and the Internal Audit Charter approved by the Committee.

The Committee met with the Internal Audit function to oversee its activities and addressed the following matters:

- Approved the Internal Audit Charter to ensure its independence and provide with the authority that allows it to carry out its work.
- Reviewed and Approved the Internal Audit plan and ensured the availability of necessary resources to implement it.
- Reviewed and Approved key performance indicators of internal audit department.
- Reviewed high level Authority Matrix and endorsed to the Board for approval and adoption.
- Reviewed progress reports on audit activities submitted by Internal Audit periodically

Internal Control Environment

During the year, the Committee placed significant emphasis on strengthening and enhancing the Company's internal control systems as part of a continuous improvement initiative. Management demonstrated a satisfactory level of commitment toward reinforcing the control environment and implementing necessary improvements. On recommendation of audit committee key enhancements and improvements were made to internal policies to align with best industry practices for listed companies as below;

- a) Enhancing, standardizing and improving policies and procedures for all business functions in line with leading industry practices and regulatory requirements
- b) Developing operational delegation of authority matrix in line with organization structure, to clearly define roles, responsibilities, and approval limits.

Compliance and Governance

During the year, the Committee prioritized strengthening the compliance function and alignment with the evolving regulatory landscape. It oversaw the establishment of an in-house Compliance Function to independently monitor adherence to laws, regulations, and internal policies.

المراجعة الداخلية

أشرفت اللجنة على إجراءات استقطاب وتعيين مدير إدارة المراجعة الداخلية، الذي تم تعيينه بتاريخ 28 سبتمبر 2025 لتأسيس وظيفة المراجعة الداخلية بالشركة. ويرفع مدير المراجعة الداخلية تقاريره وظيفيًا إلى لجنة المراجعة، ويرتبط إداريًا بالرئيس التنفيذي، وفقًا للمعايير الدولية للمراجعة الداخلية وميثاق المراجع الداخلي الذي أقرته اللجنة.

واجتمعت اللجنة مع إدارة المراجعة الداخلية للإشراف على أنشطتها، وتناولت الموضوعات التالية:

- اعتماد ميثاق المراجعة الداخلية لضمان استقلاليتها ومنحها الصلاحيات اللازمة التي تمكنها من أداء مهامها.
- مراجعة واعتماد خطة المراجعة الداخلية، والتأكد من توافر الموارد اللازمة لتنفيذها.
- مراجعة واعتماد مؤشرات الأداء الرئيسية لإدارة المراجعة الداخلية.
- مراجعة مصفوفة الصلاحيات على المستوى العام، والتوصية لمجلس الإدارة باعتمادها وإقرارها.
- مراجعة تقارير التقدم الخاصة بأنشطة المراجعة المقدمة من إدارة المراجعة الداخلية بصورة دورية.

بيئة الرقابة الداخلية

خلال السنة، أولت اللجنة اهتمامًا بالغًا بتعزيز وتطوير أنظمة الرقابة الداخلية في الشركة في إطار مبادرة للتحسين المستمر. وقد أظهرت الإدارة مستوى مُرضيًا من الالتزام بتعزيز بيئة الرقابة وتنفيذ التحسينات اللازمة. وبناءً على توصية لجنة المراجعة، أجريت تحسينات وتطويرات رئيسية على السياسات الداخلية بما يتوافق مع أفضل الممارسات المتبعة للشركات المدرجة، وذلك على النحو التالي:

- أ) تعزيز وتوحيد وتحسين السياسات والإجراءات لجميع وظائف الشركة بما يتماشى مع أفضل الممارسات في القطاع والمتطلبات التنظيمية.
- ب) تطوير مصفوفة تفويض الصلاحيات التشغيلية بما يتماشى مع الهيكل التنظيمي، لتحديد الأدوار والمسؤوليات وحدود الصلاحيات بوضوح.

الالتزام والحوكمة

خلال السنة، أولت اللجنة أولوية لتعزيز وظيفة الامتثال ومواءمتها مع البيئة التنظيمية المتطورة. وأشرفت على إنشاء وظيفة الامتثال داخل الشركة. تتولى، بصورة مستقلة، مراقبة الالتزام بالأنظمة واللوائح والسياسات الداخلية.

**Consolidated Gruenenfelder Saady Holding Company
Annual Audit Committee Report
For the Year ended 31 March 2026**



The Committee reviewed periodic summary reports on compliance matters, covering key regulatory requirements, status of compliance across business functions, and any identified gaps, along with corrective actions.

In line with the Corporate Governance Regulations, the Committee ensured the process exists to review the contracts and transactions with related parties and that all related-party transactions were executed on arm's-length terms and properly disclosed in the Notes to the Financial Statements in accordance with the Corporate Governance Regulations.

The Committee also reviewed the Company's Whistleblowing Policy and Code of Professional Conduct, which provide protected channels for employees, contractors and stakeholders to raise concerns regarding suspected misconduct, fraud or breaches of laws and regulations.

Conclusion

In the opinion of the Audit Committee, as at 31 March 2026, and based on the information presented to it by Executive Management and the reports issued during the year by the internal auditor and the external auditor, no material deficiencies were identified in the internal control environment, that would materially affect the integrity and fairness of the financial statements, the efficiency of the Company's operations, or its compliance with the relevant laws and regulations.

The Committee further emphasizes that any control system, by its nature, cannot provide absolute assurance, but rather provides reasonable assurance in light of the approved controls and procedures.

واستعرضت اللجنة تقارير موجزة دورية حول مسائل الامتثال، تغطي المتطلبات التنظيمية الرئيسية، وحالة الامتثال في مختلف وظائف الشركة، وأي ثغرات تم تحديدها، إلى جانب الإجراءات التصحيحية المتخذة بشأنها.

واتساقاً مع لائحة حوكمة الشركات، تحققت اللجنة من وجود آلية لمراجعة العقود والمعاملات مع الأطراف ذات العلاقة، ومن أن جميع المعاملات قد أبرمت وفق شروط تجارية عادلة وعلى أساس التعامل بين أطراف مستقلة، وتم الإفصاح عنها على النحو الواجب في إيضاحات القوائم المالية، وفقاً لمتطلبات لائحة حوكمة الشركات.

كما استعرضت اللجنة سياسة الإبلاغ عن المخالفات ومدونة السلوك المهني الخاصة بالشركة، والتي توفر قنوات محمية للموظفين، والمتعاقدين، وأصحاب المصلحة للإبلاغ عن أي مخاوف تتعلق بسوء السلوك، أو الاحتيال، أو مخالفة الأنظمة واللوائح.

الخاتمة

في رأي لجنة المراجعة، واعتباراً من 31 مارس 2026، واستناداً إلى المعلومات المقدمة إليها من الإدارة التنفيذية، والتقارير الصادرة خلال السنة عن كل من المراجع الداخلي ومراجع الحسابات الخارجي، لم يتم رصد أي أوجه قصور جوهرية في بيئة الرقابة الداخلية من شأنها أن تؤثر تأثيراً جوهرياً في سلامة وعدالة عرض القوائم المالية، أو كفاءة عمليات الشركة، أو مدى التزامها بالأنظمة واللوائح ذات الصلة.

وتؤكد اللجنة كذلك أن أي نظام رقابي، بحكم طبيعته، لا يمكن أن يوفر تأكيداً مطلقاً، وإنما يوفر تأكيداً معقولاً في ضوء الضوابط والإجراءات المعتمدة.

Fahad Saleh Ali Al-Hathloul
Chairman of Audit Committee
Consolidated Gruenenfelder Saady Holding
Company

Signed by:

Fahad Alhathloul

F4B56DCDF7A54CA...

فهد صالح علي الهذلول
رئيس لجنة المراجعة
شركة اتحاد جرونفلدر سادي القابضة

Signed by:

Fahad Alhathloul

F4B56DCDF7A54CA...